

Date: 26 March 2026

التاريخ: 26 مارس 2026م

List of Board Nominees

قائمة المرشحين لعضوية مجلس الإدارة

Arabia Falcon Insurance Company SAOG advises the Financial Service Authority, the Muscat Stock Exchange and the investors that further to the invitation for Annual General Meeting to be held on 31st March 2026, it has received nomination forms of the below candidates for the election of the vacant board seat. The appointment of the candidates below remains subject to shareholders' approval at the AGM

تود شركة التأمين العربية فالكون ش.م.ع. إفادة هيئة الخدمات المالية و بورصة مسقط و المستثمرين الكرام بأنه تباعا لأعلان الدعوه لحضور الجمعية العمومية العامة السنوية المزمع عقدها بتاريخ 31 مارس 2026 م ، فقد تلقت الشركة استمارات المذكورين أدناه للترشح لعضوية مجلس الإدارة للمقعد الشاغر، علما بأن تعيين المترشحين المذكورين أدناه يخضع لموافقة المساهمين خلال الجمعية العمومية العامة السنوية.

1. Mr. Ghassan Wazen

Mr. Ghassan Wazen holds a bachelor's degree in business management from Jean Ray University. He is a Senior Insurance Executive with over 35 years of experience in the MENA region and Europe. He currently serves as Chairman of Cope RE Holding, is a board member of Arope Life Egypt, and serves on both the Board and Audit Committee of Arope P&C Egypt.

1. الفاضل/ غسان وازن

السيد غسان وازن حاصل على درجة البكالوريوس في إدارة الأعمال من جامعة جان راي. وهو خبير تنفيذي أول في مجال التأمين يتمتع بخبرة تزيد عن 35 عامًا في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا وأوروبا. يشغل حاليًا منصب رئيس مجلس إدارة شركة كوب ري القابضة، وهو عضو في مجلس إدارة أروب لايف مصر، كما يشغل عضوية مجلس الإدارة ولجنة التدقيق في أروب للتأمينات العامة والممتلكات - مصر.

Authorized signatory

المفوض بالتوقيع

